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Zápis ze zasedání Akademického Senátu VUT č. 2-N/2024 (379) 
 

Datum a čas konání: 12. září 2024 v 9:00 hodin 

Místo konání: Hotel Premium ve Znojmě 

Přítomni: viz prezenční listina (celkem 24 senátorů) 

Omluveni: Vala/FAST, Cabaj/FSI, Homola/FaVU 

Stálí hosté:  Mgr. Ing. Miloslav Pašek, MBA (CESA) 

Hosté: rektor doc. Janíček, prorektor doc. Máša, kancléř Mgr. Gregorek 
JUDr. Hodulík / RVŠ 

Omluveni: prorektorka Sedláková, kvestorka Mgr. Ing. Němcová, prorektorky doc. Sedláková a doc. 
Šimberová, prorektoři prof. Doupovec, doc. Houser a prof. Weiter 

Program jednání: 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátora 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu z ustavujícího zasedání AS VUT č. 1-N/2024 ze dne 18. 6. 2024 
4. Výroční zpráva o činnosti VUT v Brně za rok 2023 
5. Legislativní záležitosti 

▪ Disciplinární řád pro Studenty FEKT VUT 
▪ Další legislativní záležitosti 

6. Ekonomické záležitosti  
▪ Majetkoprávní záležitosti (věcná břemena, nákup tomografu pro CEITEC) 
▪ Koheze 
▪ Dodatek č. 2 ke Mzdovému řádu VUT 
▪ Konsolidovaný rozpočet VUT 2024 a Střednědobý výhled na rok 2025 

7. Tvůrčí záležitosti 
▪ Návrh rektora na doplnění Vědecké rady VUT 
▪ Fond na podporu excelence výzkumu na VUT 

8. Pedagogické záležitosti  
▪ Směrnice pro přijímací řízení na ÚSI do DSP a NMSP pro akademický rok 2025/2026 
▪ Zpráva o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI VUT v zimním semestru r. 

2023/2024 
▪ Další pedagogické záležitosti 

9. Různé 
▪ Zastoupení AS VUT v dalších orgánech VUT 
▪ Různé 
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1. Zahájení zasedání a určení skrutátora 
 
Jednání zahájil a řídil předseda AS VUT (dále předsedající) doc. Steinbauer, který úvodem přivítal účastníky dnešního 
zasedání AS (jednání v rámci výjezdního zasedání AS) – členy vedení VUT – rektora Janíčka, prorektora doc. Mášu, 
kancléře Mgr. Gregorka a předsedu legislativní komisi RVŠ JUDr. Hodulíka, přítomné členy AS a stálé i ostatní hosty 
zasedání. Dále omluvil kvestorku Němcovou, prorektorky doc. Sedlákovou a doc. Šimberovou, prorektory prof. 
Doupovce a doc. Housera. 

Dále předsedající navrhl do funkce skrutátora z důvodu elektronického hlasování Ing. Janíka. Členové AS VUT hlasovali 
o schválení níže uvedeného usnesení.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  1 :  
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora Ing. Janíka. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

2. Schválení programu zasedání AS VUT 
 
Předsedající podal návrh na schválení programu dnešního zasedání, členové AS VUT dále hlasovali o schválení níže 
uvedeného usnesení. 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  2 :  
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

3. Schválení Zápisu z ustavujícího zasedání AS VUT č. 1-N/2024 ze dne 18. 6. 2024 

Zápis z ustavujícího zasedání AS VUT č. 1-N/2024 ze dne 18. 6. 2024 byl zaslán členům AS VUT e-mailem dne 5. 9. 2024 
(uložen na Sharepointu). Členové AS VUT nezaslali připomínky, ani doplnění zápisu.  

Předsedající doc. Steinbauer na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS k výše uvedenému zápisu nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného 
usnesení.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  3 :  
Akademický senát VUT schvaluje Zápis z ustavujícího zasedání AS VUT č. 1-N/2024 ze dne 18. 6. 2024.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
4. Výroční zpráva o činnosti VUT v Brně za rok 2023 
 
Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2023 předložila z pověření rektora Janíčka asistentka rektora P. 
Urbanová e-mailem dne 15. 8. 2024 – rozeslána bezprostředně všem členům AS VUT a uložena na Sharepoint 
AS VUT. Tento dokument neprojednávaly explicitně pracovní komise AS VUT, připomínky, většinou 
formálního rázu, zaslal člen LK AS VUT prof. Vala – viz jeho e-maily ze dne 30. 8. 2024. Tyto připomínky 
zapracoval v revizním režimu přímo do dokumentu uloženém na Sharepointu a současně připomněl, že ve 
výroční zprávě ještě chybí část textu (úvodní slovo rektora), které doplní rektor Janíček dodatečně.  

Předsedající doc. Steinbauer vznesl dotaz, zda mají členové AS k výroční zprávě o činnosti nějaké připomínky. 
Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného 
usnesení.  
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NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  4 :  
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2023, se zapracováním 
formálních připomínek prof. Valy a po doplnění úvodního slova rektora, ve verzi ze dne 30. 8. 2024. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 

5. Legislativní záležitosti 

Disciplinární řád pro Studenty FEKT VUT 

Návrh Disciplinárního řádu pro studenty FEKT VUT předložil předseda AS FEKT (současně předsedající) doc. 
Steinbauer e-mailem dne 24. 6. 2024, rozeslán bezprostředně všem členům AS VUT. Žádost o stanovisko rek-
tora zaslala tajemnice AS z pověření doc. Steinbauera rektoru Janíčkovi a kancléři Gregorkovi e-mailem dne 
3. 7. 2024 a následně ještě z pověření předsedkyně LK Mgr. Musilové dne 13. 8. 2024, současně bylo vyžádáno 
stanovisko vedoucího PrO Rektorátu Mgr. Sobotky.  

Návrh projednávala legislativní komise AS VUT před výjezdním zasedáním AS per rollam. Komentář k předlo-
ženému dokumentu zaslal předsedkyni LK Mgr. Musilové člen LK AS VUT prof. Vala, který sdělil, že některé 
formulace v Disciplinárním řádu FEKT jsou místy nejednoznačné, a dále vznesl připomínky týkající se jazykové 
stránky textu (překlepy, typografie apod.), současně ale konstatoval, že bránit schválení (ani projednání v LK 
AS VUT per rollam) nemá v úmyslu.  

Vedoucí PrO Rektorátu Mgr. Sobotka ve svém stanovisku, které zaslal e-mailem dne 4. 9. 2024, konstatoval, 
že připomínky má jen k výčtu disciplinárních přestupků, neboť většina bodů je zbytečná, to, co je ve výčtu 
podrobněji uvedeno již disciplinárním přestupkem je a mohlo by být projednatelné před Disciplinární komisí 
FEKT i bez tohoto podrobného výčtu – neb vše splní generální klauzuli disciplinárního přestupku, tedy „zavi-
něné porušení povinností stanovených právními předpisy nebo vnitřními předpisy VŠ a jejích součástí“. Je-
diné, co je řešit, jsou nejrůznější formy porušování „sociálního bezpečí“. 

Legislativní komise AS VUT přijala k předloženému návrhu níže uvedené usnesení per rollam (viz e-mail před-
sedkyně LK AS Mgr. Musilové ze dne 5. 9. 2024).  

Usnesení LK AS VUT č. 1 ze dne 5. 9. 2024:  
Legislativní komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválení Disciplinárního řádu pro studenty FEKT. 
Hlasování: pro – 7 hlasů, proti – 0 hlasů, držel se hlasování – 4 hlasy.  

Návrh byl projednán pedagogickou komisí AS v průběhu výjezdního zasedání ve středu 11. 9. 2024 dopo-
ledne, PK AS VUT přijala rovněž doporučující usnesení. 

Usnesení PK AS VUT č. 4 ze dne 11. 9. 2024:  
Pedagogická komise AS VUT podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, doporučuje Akade-
mickému senátu VUT schválit návrh Disciplinárního řádu pro studenty FEKT. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, držel se hlasování – 0 hlasů.  

Předsedající doc. Steinbauer na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS k předloženému návrhu 
nového znění Disciplinárního řádu pro studenty FEKT nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky 
nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného návrhu usnesení.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  5 :  
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Disciplinárního řádu pro studenty FEKT VUT v Brně.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Další legislativní záležitosti 

Předsedkyně LK Mgr. Musilová úvodem zrekapitulovala jednání týkající se legislativních záležitostí, které se 
konalo ve středu 11. 9. odpoledne, za účasti rektora Janíčka a kancléře Gregorka.  

- Disciplinární řád pro studenty FEKT VUT – schválen (viz předcházející bod jednání) 
- Volební řád AS VUT – náměty na úpravy vzešlé ze zkušeností Volební komise pro volby do AS VUT  
- Jednací řád AS VUT – diskuse o úpravě některých institutů (aktualizace předpisu) 
- Novelizace vnitřních předpisů VUT v návaznosti na novelu (novely) zákona o VŠ 
- Prezentace ke Studijnímu a zkušebnímu řádu VUT – přednesl prorektor Doupovec (viz jednání 11. 9. 

dopoledne) 

Informace týkající se výše uvedených bodů jednání, které byly na programu výjezdního zasedání AS VUT ve 
středu 11. 9. 2024, přednesl kancléř Gregorek. V rámci svého vystoupení prezentoval názory vedoucího Práv-
ního odboru Rektorátu (dále jen PrO) Mgr. Sobotky, který se musel z výjezdního zasedání AS omluvit a zaslal 
své vyjádření týkající se zejména novelizace Volebního řádu AS VUT (viz jeho e-mail ze dne 4. 9. 2024 – roze-
slán členům AS VUT dne 8. 9. 2024).  

Dle názoru Mgr. Sobotky lze akceptovat všechny náměty vedoucí k elektronizaci voleb, zjednodušení procesu 
a jeho maximální „odklonění“ do prostředí IS. Naopak, toto řešení by s velkou pravděpodobností vedlo k větší 
volební účasti, PrO připraví, pakliže vedení VUT vydá pokyn k úpravě Volebního řádu AS VUT tímto směrem. 
Pokud se týče zařazování do volebních obvodů, PrO apeluje na maximální respektování přání voličů. Rozumí 
všem argumentacím volební komise, ale stále jde o volební právo. Je-li konkrétní osoba příslušná do více 
obvodů, mělo by součástí tohoto volebního práva být i právo zvolit si, kde je bude volič realizovat. Pokud 
bychom určovali defaultním algoritmem a neumožňovali posléze korigovat (možná nelogická přání volit 
jinde), takové volební právo by nebylo přiznáno adresátovi v jeho plné výši. Otázka „studentů“ Erasmus+ 
a dalších z pohledu PrO není nijak komplikovaná – pakliže je VUT nepřijímá, nejsou zde zapsáni do studia, ani 
jim toto studium nelze rozhodnutím VUT ukončit, nepřísluší těmto studentům náležet do AO fakulty a volit. 
Studují na VUT, ovšem ve studijním programu cizí univerzity, jehož část na základě mezinárodní smlouvy re-
alizují na VUT v Brně. VUT nemůže nad nimi vykonávat samosprávnou moc (neukončí jim studium, nerozho-
duje o nich disciplinárně…), není tedy důvod, aby se na této samosprávné moci podíleli. Záležitost týkající se 
(ne)akademických pracovníků není tématem, které by mělo být upravováno ve volebním řádu. Kdo je a kdo 
není akademik říká zákon o VŠ a statut VŠ. Pokud jsou podle těchto definic zaměstnanci evidováni špatně, jde 
o problém evidence, ale to nelze postihnout ve volebním řádu; není možné mít dvě různé evidence akade-
miků – jednu pro „účely voleb“ a jednu „pro všechno ostatní“. V případě Jednacího řádu AS VUT samozřejmě 
platí, že dojde-li AS VUT ke shodě s vedením univerzity o případných změnách, je PrO připraven je zapracovat. 

K novelizaci Jednacího řádu AS VUT kancléř Gregorek sdělil, že jeho úpravy jsou v kompetenci AS, v této sou-
vislosti je kancléř ochoten pomoci, případně zprostředkovat kontakt s PrO. K doporučením Volební komise 
VUT pro volby do AS VUT uvedeným v závěrečné souhrnné zprávě se vyjádří dodatečně PrO. Jednací řád AS 
VUT předkládá ke schválení člen AS, akademický senát si vyžádá stanovisko rektora (viz § 9 odst. 1) písm. b)1. 
Problematikou námětů volební komise uvedených v souhrnné zprávě o výsledku voleb se bude podrobně 
zabývat PrO, termín do konce října 2024. V současné době PrO pracuje na ostatních vnitřních předpisech, 
které zmínil v rámci svých prezentací prorektor Doupovec ve středu 11. 9. dopoledne, přípravy probíhají 
zejména k novelizaci Disciplinárního řádu pro studenty VUT. PrO se snaží vše dopředu naplánovat v časovém 
sladění, včetně nejprve předregistrace, následně registrace na MŠMT ČR. S novelou Volebního řádu AS VUT 
je dostatek času do příštích voleb, ale je třeba na ní pracovat.  

Doc. Steinbauer sdělil, že vytvořil na Sharepointu AS sekci týkající se přípravy novelizace předpisů AS VUT, 
jedná se o pracovní dokumenty, do nichž byly již dříve předcházejícími AS zapracovány připomínky k Jedna-
címu řádu AS VUT a Volebnímu řádu AS VUT. 

Předseda EK AS RNDr. Popela sdělil, že jedna věc je při volbách do AS postupovat podle právních předpisů 
(zákon o VŠ a VŘ AS VUT), ale další je pohled z akademické obce, kdy jde o duch zákona, novelizace by měla 
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být zpracována tak, aby předpisy odpovídaly realitě, která se osvědčila v praxi. Na závěr RNDr. Popela sdělil, 
že se blíží konec roku a připomněl při projednávání rozpočtu VUT slíbený přehled financování CVISu.  

Předsedkyně LK AS Mgr. Musilová krátce zrekapitulovala jednání LK AS v průběhu prázdnin, které proběhlo 
per rollam (ke všem legislativním návrhům se LK vyjádřila kladně). Na závěr Mgr. Musilová konstatovala, že 
novelizace vnitřních předpisů VUT proběhne zejména po schválení očekávané novely zákona o VŠ.  
 
 

6.  Ekonomické záležitosti  
 
Majetkoprávní záležitosti (věcná břemena, nákup tomografu pro CEITEC) 
 
Majetkoprávní návrhy byly projednány ekonomickou komisí na výjezdním zasedání AS VUT v rámci bodu 
týkajícího se ekonomických záležitostí v úterý 10. 9. 2024 odpoledne, EK AS VUT k nim přijala níže uvedená 
usnesení (přiřazena k příslušným návrhům).  
 
Věcná břemena 

Majetkoprávní záležitosti předložil z pověření rektora Janíčka kancléř Gregorek e-mailem dne 28. 6. 2024 – 
rozeslány všem členům AS e-mailem dne 2. 7. 2024. Jedná se o agendu spojenou s pojednáváním agendy 
Správní rady VUT.  
 
1. Zřízení služebnosti v K.ú. Královo pole, Statutární město Brno 

Odůvodnění: 
Služebnost je zřizována v rámci projektu „Rozvoj dopravní telematiky“ realizovaný Statutárním městem 
Brnem, které je investorem akce. Kabelové vedení má procházet pozemky ve vlastnictví VUT. Zřízení 
věcného břemene je úplatné, cena bude určena znaleckým posudkem. 

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 10. 9. 2024: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT, aby se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. 
o vysokých školách, v platném znění, vyjádřil kladně ke zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 5/6, 5/9 a 13/16 
v k.ú. Královo pole, spočívající v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (kabelové vedení světelného signalizačního zaří-
zení a kamerového dohledového systému), 

b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav inže-
nýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 

VUT je povinným a Statutární město Brno oprávněným. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  6 :   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně ke zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 5/6, 5/9 a 13/16 v k.ú. Královo Pole, spočívající v právu: 
a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (kabelové vedení světelného signalizačního zařízení 
a kamerového dohledového systému), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav inženýrské 
sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je povinným a Statutární město Brno oprávněným. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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2. Překládka a Zřízení služebnosti v K.ú. Veveří a Stránice, CETIN 

Odůvodnění: 
VUT svým záměrem na Údolní 53 vyvolává návrh přeložky trakčního rozvaděče TR1 CETIN spolu s novou 
trasou kabeláže. Pro účely koordinace projektu překládky CETIN a projektu stavební připravenosti VUT je 
nutné uzavřít smlouvu, která definuje technické a finanční podmínky realizace s vlastníkem technické 
infrastruktury. Této smlouvě předcházelo uzavření zjednodušené smlouvy č. VUT 12682/2023/00 pro účely 
územního řízení, která neuvádí náklady spojené s překládkou na straně VUT. 
Smlouva o realizaci překládky již uvádí odhad nákladů na přeložku s povinností VUT uhradit skutečně 
vynaložené finanční prostředky. Podle § 147 odst. 17 zákona 127/2005 Sb. o elektronických komunikacích 
a prováděcích vyhlášek hradí veškeré náklady spojené s přeložkou rozvodného komunikačního zařízení ten, 
kdo přeložku vyvolal (tedy žadatel), a dle písemných dohod s vlastníkem sítě může být oprávněn zajistit 
investorskou přípravu nebo provedení překládky vlastním zhotovitelem. 
Po projednání dokumentace pro územní řízení i stavební povolení záměru VUT, části přeložky SEK a TR1, vydal 
CETIN a.s. souhlasná stanoviska se záměrem VUT podmíněná mimo jiné překládkou trasy SEK nebo zařízení 
ve vlastnictví společnosti CETIN a.s. (TR1) s tím, že překládku zajistí vlastník sítě, společnost CETIN a.s. 
Součástí překládky je závazek VUT zřídit služebnost vůči společnosti CETIN samostatnou smlouvou. 

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 10. 9. 2024: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT, aby se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. 
o vysokých školách, v platném znění, vyjádřil kladně k uzavření smlouvy o realizaci překládky sítě 
elektronických komunikací, která zakládá povinnost zřízení služebnosti na pozemcích parc. č. 591, 594/1, 
598/1, 606 a 607/1 v k.ú. Stránice a parc. č. 540 v k. ú Veveří, spočívající v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (sít elektronických komunikací), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav inže-

nýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je povinným a CETIN, a.s., IČ: 04084063, se sídlem Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 00 Praha 9, 
oprávněným. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  7 :   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně k uzavření smlouvy o realizaci překládky sítě elektronických komunikací, která zakládá povinnost 
zřízení služebnosti na pozemcích parc. č. 591, 594/1, 598/1, 606 a 607/1 v k.ú. Stránice a parc. č. 540 v k. ú 
Veveří, spočívající v právu:  
a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (sít elektronických komunikací),  
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav inženýrské 
sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je povinným a CETIN, a.s., IČ: 04084063, se sídlem Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 00 Praha 9, 
oprávněným. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 
3. Zřízení služebnosti v K.ú. Veveří a Stránice, Statutární město Brno 

Odůvodnění: 
Nově vybudovaný úsek optické trasy je součástí „Jihozápadní části metropolitní sítě“ a bude sloužit jako 
redundantní připojení areálu Kraví Hora a jižní části metropolitní sítě. Jedná se o 2. etapu stavby Jihozápadní 
část metropolitní sítě – majetkové č. 200588. Realizace tohoto úseku je již zasmluvněna a čeká se na územní 
rozhodnutí. Zřízení věcného břemene je úplatné v sazbě stanovené Metodickou SMB. 
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Usnesení EK AS VUT č. 3 ze dne 10. 9. 2024: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT, aby se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých 
školách, v platném znění, vyjádřil kladně ke zřízení služebnosti na pozemcích parc. č. 11, 685/12, 685/18, 685/7, 795/1, 
685/19, 685/12 a 595 v k.ú. Veveří a parc. č. 422/3, 314, 293, 49 v k.ú. Stránice, spočívající v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav inženýrské sítě 

po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je oprávněným a Statutární město Brno povinným. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  8 :   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjádřuje 
kladně ke zřízení služebnosti na pozemcích parc. č. 11, 685/12, 685/18, 685/7, 795/1, 685/19, 685/12 a 595 
v k.ú. Veveří a parc. č. 422/3, 314, 293, 49 v k.ú. Stránice, spočívající v právu:  
         a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
        b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav  
             inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je oprávněným a Statutární město Brno povinným. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 
4. Vstup do spolku H2vBrně, z. s. 

Odůvodnění: 
VUT uzavřelo memorandum o spolupráci v oblasti využití vodíkových technologií s několika smluvními 
partnery, a to se Statutárním městem Brnem, Teplárnami Brno, a.s., Dopravním podnikem města Brna, a.s. 
a společností SAKO Brno, a.s. 
Součástí memoranda byla příprava jednání pro případné založení spolku, který by nadále rozvíjel aktivity 
stanovené memorandem. Tyto aktivity jsou shrnuty jako hlavní poslání spolku, a je tedy stanoveno, že 
posláním spolku je spolupráce členů a podpora aktivit v oblastech: 

• využití vodíku v energetice, 

• využití vodíku ve veřejné dopravě, 

• využití vodíku v nákladní automobilové dopravě, 

• využití vodíku v osobní automobilové dopravě, 

• využití vodíku v kolejové dopravě, 

• výroba obnovitelného (RFNBO) vodíku, 

• výroba nízkouhlíkového vodíku, 

• výroba ostatního („šedého“) vodíku, 

• spolupráce s akademickou sférou v České republice a zahraničí. 
Členský poplatek je roční, ve výši do 20 tisíc Kč. 

Usnesení EK AS VUT č. 4 ze dne 10. 9. 2024: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT, aby se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých 
školách, v platném znění, vyjádřil kladně ke vstupu VUT do H2vBrně, z. s., se sídlem Brno. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  9 :   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně ke vstupu VUT do H2vBrně, z. s., se sídlem Brno. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Koupě movité VĚCI – TOMOGRAFU, CEITEC 
 
Návrh týkající se nákupu zařízení pro CEITEC – tomografu – předložil z pověření rektora Janíčka kancléř 
Gregorek e-mailem dne 2. 8. 2024 – návrh byl rozeslán všem členům AS e-mailem dne 5. 8. 2024. Jedná se 
o agendu spojenou s činností Správní rady VUT, ředitel CEITEC prof. Vrba požádal rektora Janíčka 
o projednání koupě v orgánech VUT.  

Odůvodnění: 
CEITEC má v úmyslu zakoupit „Vysoko-energetický rentgenový tomografický systém s prostorným kabinetem 
pro in situ experimenty“, pořizovaný v rámci projektu OP JAK CzechNanoLab+. Tento nákup je předmětem 
schvalování Správní rady VUT a Akademického senátu VUT, protože dle podmínek vyplývajících ze ZVŠ kupní 
cena této movité věci přesahuje zákonem stanovenou hranici (k dnešnímu dni je tato hranice ve výši 40 
mil. Kč.).  
Dále k odůvodnění: Pořízení vysoce-výkonného rentgenového systému rozšíří stávající schopnosti 
infrastruktury a zvýší její mezinárodní konkurenceschopnost. Systém umožní provádět unikátní experimenty, 
což pomůže nalézt nová uplatnění ve výzkumných projektech v průmyslu a různých vědních oblastí. 
Specifikace systému mají umožnit analyzovat velko-rozměrné vzorky jako např. dveře automobilu, díly 
z vysokolegovaných ocelí jako např. skříň turbodmychadla nebo provádět experimenty při pracovních 
podmínkách testovaných dílů jako např. průtok média ve filtrační jednotce. 

Usnesení EK AS VUT č. 5 ze dne 10. 9. 2024: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT, aby se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých 
školách, v platném znění, vyjádřil kladně k uzavření kupní smlouvy, kdy předmětem koupě je „Vysoko-energetický 
rentgenový tomografický systém s prostorným kabinetem pro in situ experimenty“. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  10:   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně k uzavření kupní smlouvy, kdy předmětem koupě je „Vysoko-energetický rentgenový tomografický 
systém s prostorným kabinetem pro in situ experimenty“. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 
Koheze 
Předseda EK AS VUT RNDr. Popela krátce shrnul jednání ekonomické komise AS VUT, které se konalo v rámci 
výjezdního zasedání AS VUT v úterý 10. 9. 2024 odpoledne a konstatoval, že k příslušným bodům byla přijata 
usnesení EK.  
 
Rozhodnutí rektora č. 8/2024 - Pravidla použití prostředků na podporu mzdové koheze  
na VUT v Brně  
 
Kvestorka Němcová zaslala Rozhodnutí rektora č. 8/2024 Pravidla použití prostředků na podporu mzdové 
koheze na VUT v Brně z pověření rektora Janíčka e-mailem dne 16. 8. 2024 – dokument byl rozeslán 
bezprostředně všem členům AS VUT. Toto rozhodnutí bylo původně zpracováváno jako směrnice rektora 
(pracovní verze dokumentu), kterou obdrželi členové EK AS VUT již dne 27. 6. 2024, všem členům AS VUT 
byla tato verze (směrnice) rozeslána e-mailem dne 12. 8. 2024.  

Dle čl. 3 výše uvedeného Rozhodnutí rektora č. 8/2024 byly rektoru Janíčkovi předloženy dva projekty – 
děkana FAST prof. Drochytky a děkana FA Ing. arch. Suchánka, s požadavky na dofinancování mzdových 
nákladů, se kterými rektor Janíček podrobně seznámil členy AS v úterý 10. 9. 2024 odpoledne. Včera, tj. ve 
středu 11. 9. 2024 dopoledne, proběhla obsáhlá diskuse členů AS s rektorem Janíčkem týkající se 
předložených projektů.  V diskusi vystoupili zejména předseda PK AS VUT Ing. Beneš (který je současně 
místopředsedou AS FAST), Ing. arch. Galeová, předseda EK AS VUT RNDr. Popela, doc. Sedláček/FCH, 
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předseda KTČ AS VUT prof. Štětina, předseda AS doc. Steinbauer a místopředseda AS doc. Opravil. Rektor 
Janíček v diskusi sdělil, že na základě jeho zjištění jsou zcela nereálné strategické záměry některých fakult, 
kterým není věnována dostatečná pozornost a v konečném důsledku se toto může projevit v jejich 
financování. Dále rektor na včerejším jednání sdělil, že bude požadovat, aby byl projekt FAST doplněn 
finančními rozbory dopadů. V závěru včerejší diskuse bylo členy AS konstatováno, že formální stránku 
projektu splňuje na rozdíl od FA pouze FAST, ale z projektu FAST nevyplývá, že byl diskutován akademickou 
obcí fakulty. Pokud budou finanční prostředky FAST rektorem poskytnuty, měl by děkan zpětně zdůvodnit, 
zda byly tyto finance použity smysluplně a zda splnily svůj účel. Následovala diskuse o formulaci dvou návrhů 
na usnesení, v jejímž závěru předsedající doc. Steinbauer z časových důvodů přislíbil zpracovat návrhy 
usnesení v průběhu večera a předložit je až na dnešním zasedání.  

Na dnešním zasedání doc. Steinbauer krátce zrekapituloval předcházející jednání týkající se projektů FA 
a FaVU a následně seznámil členy AS s připravenými dvěma návrhy usnesení, členové AS následně po krátké 
diskusi hlasovali o jejich schválení.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  11:   
Akademický senát VUT v Brně po seznámení s předloženým „Projektem FA VUT na použití prostředků mzdové 
koheze“ konstatuje, že tento projekt nenaplňuje podmínky Rozhodnutí rektora č. 8/2024, neboť plánované 
použití prostředků neodpovídá účelům uvedeným v čl. 2 tohoto rozhodnutí a nenaplňuje ani formální 
podmínky definované v čl. 3 rozhodnutí. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  12:   
Akademický senát VUT v Brně konstatuje, že Projekt využití koheze, předložený FAST VUT, naplňuje podmínky 
Rozhodnutí rektora č. 8/2024, když plánované použití prostředků odpovídá účelu dle odst. 3 čl. 2 tohoto 
rozhodnutí. Akademický senát VUT nicméně konstatuje, že navrhované personální změny by měly následovat 
po důkladné analýze jejich potřebnosti z hlediska zlepšení efektivity a produktivity práce a zejména 
v kontextu dlouhodobých dopadů na rozvoj fakulty v oblasti výuky a tvůrčí činnosti. Zda taková analýza byla 
provedena a byla prezentována zástupcům AO FAST, není z předloženého projektu patrné. Je tedy 
odpovědností managementu fakulty, aby realizované změny byly odůvodněné a jejich dopady skutečně 
naplnily cíle koheze. AS VUT také upozorňuje na nutnost dodržet příslušná ustanovení Rozhodnutí rektora 
č. 8/2024, Statutu FAST, zákona o VŠ a zákoníku práce. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlasy. 

 
Rektor Janíček na závěr sdělil, že v návaznosti na výše uvedená usnesení AS VUT sdělí děkanům FA a FAST 
svá rozhodnutí týkající se přidělení kohezních finančních prostředků. 
 
 
Dodatek č. 2 ke Mzdovému řádu VUT 
 
Návrh Dodatku č. 2 ke Mzdovému řádu VUT předložila kvestorka Němcová z pověření rektora Janíčka e-
mailem dne 9. 8. 2024 spolu s podrobným komentářem – návrh byl bezprostředně rozeslán všem členům AS 
VUT. Dne 26. 8. 2024 zaslala kvestorka Němcová upravený návrh dodatku, do kterého byla zapracována 
připomínky MŠMT, která se týká postupné účinnosti – zrušení zaruč. mzdy až od 1. 1. 2025 (viz čl. 1 odst. 1 
a 2). Ostatní je beze změn, upravený dokument byl rozeslán AS VUT dne 27. 8. 2024.  

Návrh dodatku byl projednán ekonomickou komisí AS VUT dne 10. 9. 2024, EK přijala níže uvedené 
doporučující usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 6 ze dne 10. 9. 2024: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT návrh Dodatku č. 2 ke Mzdovému řádu VUT ve 
verzi ze dne 26. 8. 2024 ke schválení.  
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Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

Předsedající doc. Steinbauer vznesl dotaz, zda mají členové AS k poslední verzi návrhu dodatku nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení 
níže uvedeného usnesení.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  13:   
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 2 ke Mzdovému řádu VUT – ve verzi rozeslané členům AS VUT 
e-mailem dne 27. 8. 2024.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 
Konsolidovaný rozpočet VUT 2024 a Střednědobý výhled na rok 2025 
 
Návrh Konsolidovaného rozpočtu VUT v Brně na rok 2024 a Střednědobého výhledu na rok 2025 předložila 
kvestorka Němcová z pověření rektora Janíčka e-mailem dne 16. 8. 2024 – návrh byl rozeslán bezprostředně 
všem členům AS VUT, spolu s komentářem, že v případě střednědobého výhledu je konsolidovaný rozpočet 
mírně optimistický, co se týká příspěvku a IP DKRVO. Stavu mírnosti pak odpovídá návrh na snížení plánu 
čerpání fondů.  Dále byl snížen předpoklad výnosu účelových dotací na vzdělávání (bude končit NPO), snížení 
odhadu výnosů v rámci nehospodářské činnosti na VZD (předpokládáme další snížení výnosů z úroků). Zbytek 
byl odhadován stabilně podle výsledků z minulých let.  

EK AS VUT projednala výše uvedený návrh v průběhu výjezdního zasedání AS VUT v úterý 10. 9. 2024 a přijala 
níže uvedené usnesení. 

Usnesení EK AS VUT č. 7 ze dne 10. 9. 2024: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh Konsolidovaného rozpočtu VUT v Brně na rok 2024 a Střednědobý výhled 
na rok 2025 Akademickému senátu VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

RNDr. Popela v návaznosti na jednání, v jejichž průběhu probíhaly diskuse k výše uvedeným ekonomickým 
dokumentům a byly vznášeny dotazy na vedení VUT, sdělil, že pokud chce někdo uvést do zápisu svá vyjád-
ření, je třeba je zaslat tajemnici AS VUT J. Cardové, případně doplnit zápis při jeho připomínkování.  

Předseda AS doc. Steinbauer vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké připo-
mínky, vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uve-
dených dvou usnesení.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  14:   
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání Konsolidovaného rozpočtu VUT v Brně na rok 2024 a Střednědobého výhledu na rok 2025.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  15:   
Akademický senát VUT schvaluje Konsolidovaný rozpočet VUT v Brně na rok 2024 a Střednědobý výhled na 
rok 2025.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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7. Tvůrčí záležitosti 

Návrh na doplnění Vědecké rady VUT předložil z pověření rektora Janíčka kancléř Gregorek e-mailem dne 
28. 6. 2024, rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 2. 7. 2024. Nominován byl prof. MUDr. Martin Pro-
cházka, Ph.D. z Lékařské fakulty UP v Olomouci, součástí návrhu je životopis a seznam publikací nominova-
ného. 
Komise pro tvůrčí činnost AS VUT projednala návrh v průběhu výjezdního zasedání AS VUT ve středu 11. 9. 
2024 bez připomínek.  

Předsedající doc. Steinbauer na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS k předloženému návrhu 
nějaké připomínky, vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schvá-
lení níže uvedeného usnesení.  
 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  16:  TA JN É HL A SOVÁ NÍ   
Akademický senát VUT schvaluje nominaci prof. MUDr. Martina Procházky, Ph.D. na člena Vědecké rady VUT. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 

Fond na podporu excelence výzkumu na VUT 

Prorektor Weiter předložil na základě pověření rektora Janíčka e-mailem dne 14. 8. 2024 (s odkazem na znění 
Pravidel rozpočtu VUT čl. 13 odst. 5 „Pravidla Fondu na podporu excelence budou definována v samostatném 
dokumentu projednávaném AS VUT“) k projednání Akademickému senátu VUT návrh Rozhodnutí rektora č. 
9/2024 „Fond na podporu excelence výzkumu na VUT“ – viz jeho e-mail s komentářem. Dokument byl 
rozeslán všem členům AS e-mailem dne 15. 9. 2024 – uložen na Sharepointu AS VUT.  

V průběhu výjezdního zasedání AS VUT vedoucí Odboru VaV Ing. Pavlačková postupně zapracovala do 
dokumentu několik formálních připomínek a dále doplnila specifikaci MSCA grantů, které mohou být v rámci 
Fondu excelence podpořeny (pouze příchozí mobility). 

Předsedající doc. Steinbauer na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS nějaké připomínky 
k dnešní verzi rozhodnutí rektora uložené na Sharepointu AS VUT, se zapracovanými změnami Ing. 
Pavlačkové. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže 
uvedených dvou usnesení. 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  17:   
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání Rozhodnutí rektora č. 9/2024 „Fond na podporu excelence výzkumu na VUT“.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  18:   
Akademický senát VUT projednal bez připomínek Rozhodnutí rektora č. 9/2024 Fond na podporu excelence 
výzkumu na VUT – verzi ze dne 12. 9. 2024.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

8. Pedagogické záležitosti 
 
Směrnice pro přijímací řízení na ÚSI do DSP a NMSP pro akademický rok 2025/2026 
 
Směrnice pro přijímací řízení na ÚSI do DSP a NMSP pro akademický rok 2025/2026 předložil z pověření rek-
tora Janíčka kancléř Gregorek e-mailem dne 28. 6. 2024, s komentářem, že Právní odbor Rektorátu VUT směr-
nice revidoval a nevznesl k jejich znění připomínek – směrnice byly rozeslány všem členům AS VUT dne 2. 7. 
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2024. Mgr. Sobotka ve svém vyjádření konstatoval, že směrnice ÚSI jsou aktualizované vzory, kde ÚSI pravi-
delně mění jen čísla a data, proto nemá k těmto dokumentům připomínky.  

Tyto dokumenty projednala legislativní komise AS per rollam, s výsledky hlasování seznámila předsedkyně LK 
AS VUT Mgr. Musilová (viz e-mail ze dne 5. 9. 2024). Hlasování PK o předložených dokumentech proběhlo 
v průběhu výjezdního zasedání AS VUT ve středu dne 11. 9. 2024 dopoledne.  

Usnesení LK AS VUT č. 2 ze dne 5. 9. 2024: 
Legislativní komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválení Směrnice č. XX/2024 Pravidla přijímacího 
řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v navazujících magisterských studijních programech Realitní inženýrství, expertní 
inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2025/2026.  
Hlasování: Pro – 7 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy.  

Usnesení LK AS VUT č. 3 ze dne 5. 9. 2024: 
Legislativní komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválení Směrnice č. XX/2024 „Pravidla přijímacího 
řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu „Soudní inženýrství“ pro akademický rok 
2025/2026.  
Hlasování: Pro – 7 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy.  

Usnesení PK AS VUT č. 1 ze dne 11. 9. 2024: 
Pedagogická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT návrh Směrnice č. XX/2024 Pravidla přijímacího 
řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v navazujících magisterských studijních programech Realitní inženýrství, expertní 
inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2025/2026 ke schválení.  
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Usnesení PK AS VUT č. 2 ze dne 11. 9. 2024: 
Pedagogická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT návrh Směrnice č. XX/2024 „Pravidla přijímacího 
řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu „Soudní inženýrství“ pro akademický rok 
2025/2026 ke schválení.  
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Předsedající doc. Steinbauer na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS k předloženým 
návrhům směrnic nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno 
k hlasování o schválení níže uvedených dvou usnesení. 
 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  19:   
Akademický senát VUT schvaluje Směrnici „Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 
v navazujících magisterských studijních programech Realitní inženýrství, expertní inženýrství v dopravě 
a řízení rizik technických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2025/2026. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  20:   
Akademický senát VUT schvaluje Směrnici „Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 
v doktorském studijním programu „Soudní inženýrství“ pro akademický rok 2025/2026. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 
Zpráva o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI VUT  
v zimním semestru roku 2023/2024 
 
Kancléř Gregorek zaslal z pověření rektora Janíčka e-mailem dne 20. 5. 2024 k projednání v Akademickém 
senátu VUT „Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI v zimním semestru 
akademického roku 2023/24“ – předseda AS doc. Steinbauer rozeslal zprávu ihned všem členům AS, uložil na 
Sharepointu.  
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Tato zpráva byla projednána pedagogickou komisí AS VUT v průběhu výjezdního zasedání – ve středu 11. 9. 
2024 dopoledne, PK přijala níže uvedené usnesení.  

Usnesení PK AS VUT č. 3 ze dne 11. 9. 2024: 
Pedagogická komise AS VUT v Brně podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, doporučuje 
Akademickému senátu VUT schválit Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI v zimním 
semestru akademického roku 2023/2024. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Předsedající doc. Steinbauer na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS k předloženým 
návrhům směrnic nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno 
k hlasování o schválení níže uvedených dvou usnesení. 

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  21:   
Akademický senát VUT schvaluje „Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI 
v zimním semestru akademického roku 2023/2024“. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

 
9. Různé   
 
▪ Předsedající doc. Steinbauer zpracoval přehled stávajícího zastoupení AS VUT v orgánech a poradních 

sborech VUT, který uložil na Sharepoint AS VUT.  S tímto dokumentem se mohli členové AS v průběhu 
výjezdního zasedání AS VUT seznámit. Na základě provedené analýzy podal doc. Steinbauer níže uvedený 
návrh na usnesení, o něm členové AS následně hlasovali.  

NÁVRH USNESENÍ  AS Č.  22:   
Akademický senát VUT schvaluje doplnění svých zástupců v orgánech a poradních sborech VUT: 
Rada pro vnitřní hodnocení: Ing. Pavel Maxera, Ph.D.  
Etická komise: Ing. Beáta Idesová, Mgr. et MgA. Martin Žák 
Dozorčí rada KaM:  
Ing. Beáta Idesová, Mgr. et MgA. Martin Žák, Bc. Samuel Olekšák, doc. Ing. arch. Ivo Boháč, Ph.D.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

 
▪ Delegátka ve Studentské komoře RVŠ Ing. Katarína Rovenská dle předchozí domluvy zaslala informace 

týkající se činnosti SK RVŠ, o níž informovala účastníky výjezdního zasedání AS v úterý 10. 9. 2024 večer.   
- Zástupci SK RVŠ se přes prázdniny aktivně účastnili diskuzí s představiteli vlády ve věcech novely 

ZVŠ, 3. září se zúčastnili odborné diskuse u kulatého stolu k novele ZVŠ a jejím úpravám, 10. září se 
zúčastnili jednání na MPSV ve věci sociálních stipendií spolu se zástupci s MŠMT. 

- Zástupci SK RVŠ se 5. a 6. září zúčastnili konference MŠMT Dny vzdělávací činnosti s tématem Lear-
ning outcomes.  

- Po prázdninách se plénum SK RVŠ sejde na výjezdním zasedání na Univerzitě Palackého v Olomouci 
v termínu 20.-22. září 2024.  

- Jsou otevřeny nominace na Ceny Jana Opletala. Cena se uděluje ve třech kategoriích, studentům a 
čerstvým absolventům středních nebo vysokých škol, resp. osobnostem do 30 let za jejich student-
skou i občanskou angažovanost a veřejně prospěšné aktivity. Slavnostní udělování CJO proběhne 11. 
listopadu v Praze. 

▪ Předseda SK AS VUT Ing. Janík informoval AS VUT o termínech největších chystaných studentských akcí 
do konce roku 2024: 
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- Dne 18. 9. 2024 – Hudba z FEKTu. 
- Dne 1. 10. 2024 – FAST Fest. 
- Dne 16. 10. 2024 – Hokejový souboj univerzit (VUT x MU).  
- Dne 13. 11. 2024 – Strojařské schody 
- Dne 6. 12. 2024 – Ples VUT.  
- Na konci srpna proběhla akce „Předškolovák“ pro studenty 1. ročníků celého VUT, ve dvou turnusech 

se zúčastnilo přibližně 750 studentů a studentek VUT. 
- Během prázdnin vznikl na FEKT nový tvůrčí tým zaměřený na drony – BUT Drone Research Center. 

▪ Rektor Janíček poděkoval všem účastníkům výjezdního zasedání AS VUT za příjemné setkání, které se 
stává již dlouholetou tradicí, na němž se setkávají členové AS VUT s vedením VUT v místech mimo 
prostory VUT a kde probíhají jednání v neformální rovině. Velmi si váží připravenosti a profesionality 
jednání i racionality posuzování projednávaných záležitostí. Tato jednání považuje za velmi přínosná 
v rámci činnosti samosprávných orgánů, včetně jednání v návaznosti na dokumenty projednávané ve 
Správní radě VUT. Dále rektor zmínil blížící se oslavy ke 125. výročí VUT, které se bude konat dne 19. 9. 
2024 v Městském divadle v Brně, v jejichž rámci se VUT hlásí k historickým počátkům technického 
vzdělávání. Těší se, že se s mnohými setká na Akademickém shromáždění, na kterém budou oceněny 
osobnosti naší univerzity. 

▪ RNDr. Popela poděkoval členům EK AS VUT a všem členům AS za aktivní účast. Dále připomněl, že se příští 
čtvrtek 19. 9. 2024 dopoledne na Fakultě strojního inženýrství VUT uskuteční v aule Q od 10:00 – 15:00 
hodin Sněm Rady vysokých škol.   

▪ Předsedající doc. Steinbauer informoval členy AS, že na Sharepointu AS VUT jsou uloženy v rámci 
výjezdního zasedání AS všechny prezentace přednesené v průběhu jednání – viz odkaz:  
https://vutbr.sharepoint.com/sites/AKADEMICKSENT/Sdilene%20dokumenty/Forms/AllItems.aspx?Fold
erCTID=0x012000CF9F560A852C944DACBAC423816FA8D6&id=%2Fsites%2FAKADEMICKSENT%2FSdilen
e%20dokumenty%2FV%C3%BDjezdn%C3%AD%20zased%C3%A1n%C3%AD%202024%2FPrezentace%20
vystupuj%C3%ADc%C3%ADch  

▪ Předseda legislativní komise RVŠ Mgr. Hodulík poděkoval za pozvání a konstatoval, že považuje tato 
jednání za velmi významná a zástupci RVŠ jsou velmi rádi, že mohli sdělit aktuální informace z úrovně RVŠ 
členům AS VUT i členům vedení VUT.  

 
Vzhledem k tomu, že žádné další informace již nebyly sděleny, poděkoval předsedající doc. Steinbauer všem 
členům AS VUT za aktivní účast na výjezdním zasedání AS VUT, rovněž poděkoval členům vedení VUT za 
přednesené prezentace a za perfektní vzájemnou spolupráci s AS VUT a ukončil zasedání.  
 
 

Program a průběh jednání výjezdního zasedání AS VUT 
 
V letošním roce uskutečnil AS VUT ve svém novém personálním obsazení – po volbách pro nové funkční období červen 
2024 až červen 2027 konaných na všech součástech VUT na jaře letošního roku – v rámci tradic své další výjezdní 
zasedání, tentokrát v hotelu Premium ve Znojmě. Jednání se standardně zúčastnili rektor, vedení VUT a zástupci Rady 
vysokých škol. Cílem výjezdního zasedání AS VUT bylo opět uskutečnit věcná jednání souvisejících témat, které AS 
z časových důvodů nestihl v průběhu roku realizovat a dále pokračovala snaha o stálé prohlubování partnerství mezi 
vedením VUT a AS VUT založené na základních principech akademické samosprávy VŠ. Rektor Janíček spolu se svým 
týmem prorektorů a kvestorkou VUT i letos přednesli zajímavé prezentace týkající se informací o oblastech spadajících 
do kompetence jejich řízení VŠ.  

V letošním roce rektor Janíček prezentoval zejména aktuální informace týkající se financování VŠ, dále informoval 
o strategii VUT a přednesl analytické ekonomické informace. Členové vedení VUT přednesli řadu podrobných prezentací 
týkajících se oblasti jejich působení uprostřed jejich stávajícího funkčního období. Dále je třeba zmínit standardní 
zasedání AS týkající se bohatého programu, k němuž v průběhu výjezdního zasedání probíhaly jednání pracovních komisí 
AS – zejména ekonomické komise a pedagogické komise, které přijaly k předloženým návrhům pro AS doporučující 
usnesení. EK projednávala zejména návrh Konsolidovaného rozpočtu na rok 2024 a střednědobého výhledu na rok 2025 
a v souvislosti se směrnicí rektora týkající se „Koheze“ diskutovala ke dvěma projektům (FAST a FA) předloženým děkany 

https://vutbr.sharepoint.com/sites/AKADEMICKSENT/Sdilene%20dokumenty/Forms/AllItems.aspx?FolderCTID=0x012000CF9F560A852C944DACBAC423816FA8D6&id=%2Fsites%2FAKADEMICKSENT%2FSdilene%20dokumenty%2FV%C3%BDjezdn%C3%AD%20zased%C3%A1n%C3%AD%202024%2FPrezentace%20vystupuj%C3%ADc%C3%ADch
https://vutbr.sharepoint.com/sites/AKADEMICKSENT/Sdilene%20dokumenty/Forms/AllItems.aspx?FolderCTID=0x012000CF9F560A852C944DACBAC423816FA8D6&id=%2Fsites%2FAKADEMICKSENT%2FSdilene%20dokumenty%2FV%C3%BDjezdn%C3%AD%20zased%C3%A1n%C3%AD%202024%2FPrezentace%20vystupuj%C3%ADc%C3%ADch
https://vutbr.sharepoint.com/sites/AKADEMICKSENT/Sdilene%20dokumenty/Forms/AllItems.aspx?FolderCTID=0x012000CF9F560A852C944DACBAC423816FA8D6&id=%2Fsites%2FAKADEMICKSENT%2FSdilene%20dokumenty%2FV%C3%BDjezdn%C3%AD%20zased%C3%A1n%C3%AD%202024%2FPrezentace%20vystupuj%C3%ADc%C3%ADch
https://vutbr.sharepoint.com/sites/AKADEMICKSENT/Sdilene%20dokumenty/Forms/AllItems.aspx?FolderCTID=0x012000CF9F560A852C944DACBAC423816FA8D6&id=%2Fsites%2FAKADEMICKSENT%2FSdilene%20dokumenty%2FV%C3%BDjezdn%C3%AD%20zased%C3%A1n%C3%AD%202024%2FPrezentace%20vystupuj%C3%ADc%C3%ADch
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těchto fakult, kteří požádali o další uvolnění finančních prostředků na posílení mezd, které obdrželo VUT spolu 
s ostatními VŠ z úrovně MŠMT na posílení financování mzdových prostředků. V této souvislosti členové EK AS rovněž 
doporučili AS VUT ke schválení Dodatek č. 2 ke Mzdovému řádu VUT týkající se navýšení mzdových tarifů a spolu se 
členy KTČ AS prodiskutovali návrh na zřízení Fondu na podporu excelence výzkumu na VUT. PK AS projednávala dva 
návrhy směrnic pro přijímací řízení na ÚSI do NMSP a do DSP a zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních 
programech na ÚSI v zimním semestru 2023/2024. Část programu výjezdního zasedání AS se týkala také oblasti 
legislativy, kde v rámci jednání legislativní sekce informoval kancléř Gregorek o přípravě aktualizace vnitřních předpisů 
VUT v oblasti působení AS (dle doporučení Volební komise VUT v její souhrnné zprávě) a ve studijní oblasti (příprava 
novely Disciplinárního řádu pro studenty VUT). Nový předseda SK AS VUT Ing. Daniel Janík informoval o činnostech SK 
AS VUT a o problematice studijních a studentských záležitostí a delegátka studentů VUT ve Studentské komoře RVŠ Ing. 
Katarína Rovenská přednesla aktuální informace o činnosti Studentské komory RVŠ.  

V rámci programu i nadále pokračovala spolupráce s Radou vysokých škol (dále RVŠ), ustavené nově v lednu letošního 
roku, v nejdůležitějších oblastech jejího působení. Jednání se zúčastnili prezenčně nový předseda RVŠ prof. Mgr. Tomáš 
Kašparovský, Ph.D. (MU Brno) a předseda legislativní komise RVŠ JUDr. Ing. Mgr. Marek Hodulík (PA ČR Praha).  V rámci 
distančního jednání přednesla prezentaci předsedkyně ekonomické komise RVŠ doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D. 
Významným přínosem byla zejména reprezentativní účast hostů z RVŠ, kteří se i letos přes své pracovní vytížení se 
zájmem výjezdního zasedání aktivně zúčastnili a prostřednictvím své prezentace informovali členy AS VUT o aktuálním 
dění v oblasti RVŠ a dále účast zástupců VUT v RVŠ (kteří jsou současně i členy AS VUT).  

Kromě velké účasti většiny členů AS VUT lze také kladně hodnotit zejména účast členů vedení VUT – rektora Janíčka, 
kvestorky Němcové, dále se zúčastnili prorektor pro studijní záležitosti Doupovec, prorektor pro tvůrčí činnost Weiter, 
prorektor pro další vzdělávání a kvalitu Máša, prorektorka pro internacionalizaci Šimberová, prorektorka pro řízení 
lidských zdrojů Sedláková a kancléř VUT Gregorek. Výjezdní zasedání AS jako vždy ukázalo velký přínos zejména v jeho 
podrobných diskusích účastníků výjezdního zasedání týkajících se všech oblastí dle níže uvedeného programu. Mezi 
hlavní výstupy výjezdního zasedání stále patří standardní zasedání AS VUT, na kterém byla v návaznosti na diskutované 
oblasti a na návrhy předložené AS VUT k projednání / ke schválení přijata příslušná usnesení.  
 

PROGRAM VÝJEZDNÍHO ZASEDÁNÍ AS VUT  

 

Úterý 10. 9. 2024 

SEKC E ST U DENTS K É KO M ORY A S V UT  
moderátor Ing. Daniel Janík 

• Aktivity SK AS VUT za akademický rok 2023/2024  Prezentace Ing. Daniel Janík 

• Informace zástupce studentů VUT ve SK RVŠ  Prezentace Ing. Katarína Rovenská 
 
SEKC E EK A S V UT  
moderátor RNDr. Pavel Popela, Ph.D. 

• Koheze, v návaznosti na směrnici rektora „Pravidla použití prostředků na podporu mzdové koheze na VUT 
v Brně“ 

• Mzdová analýza 

• Dodatek č. 2 ke Mzdovému řádu VUT v Brně 

• Konsolidovaný rozpočet VUT za rok 2024, střednědobý výhled na rok 2025 

• Majetkoprávní záležitosti – věcná břemena a koupě movité věci pro CEITEC 
hosté: rektor doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, LL.M., kvestorka Mgr. Ing. Daniela Němcová 
 
Středa 11. 9. 2024 
SEKC E PK A S V UT  
moderátor Ing. Petr Beneš, CSc. 

• Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP „Soudní inženýrství“ pro akad. rok 
2025/2026 

• Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v NMSP „Realitní inženýrství“, „Expertní inženýr-
ství v dopravě“ a „Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2025/2026 

• Zpráva o hodnocení výuky na ÚSI za zimní semestr akademického roku 2023/2024 

• Disciplinární řád pro studenty FEKT VUT 
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• Prezentace prorektora Doupovce: 
o Mezifakultní výuka na VUT – zejména otázky týkající se jejího financování 
o Studium na TU WIEN (systém jejich studia, inspirace, …) 
o Standard školitele 
o Standardy studijních programů VUT 
o Studijní programy na VUT – množství akreditovaných studijních programů, ekonomika výuky, proble-

matika obdobných studijních programů na jednotlivých fakultách a součástech VUT atd.  

• Prezentace prorektora Máši: 
o Novinky v oblasti celoživotního vzdělávání – organizační upgrade CVP, kurzy s mikrocertifikáty 
o Rozvoj pedagogického vzdělávání na VUT 

• Prezentace prorektorky Sedlákové: 
o Systém vzdělávání pracovníků 

hosté: prof. RNDr. Miroslav Doupovec, CSc., doc. Ing. Vítězslav Máša, Ph.D., doc. Ing. Vlasta Sedláková, Ph.D. 
 
INFORM AC E R EK TOR A V U T  
moderátor doc. Ing. Tomáš Opravil, Ph.D. 

• Zásadní otázky financování vysokých škol 

• Další strategie VUT, analytické ekonomické informace 
hosté: doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, LL.M. 
 
SEKC E LK A S V UT  
moderátor Mgr. Helena Musilová  

• Disciplinární řád pro studenty FEKT VUT – nové znění  

• Volební řád AS VUT – náměty na úpravu vzešlé ze zkušeností Volební komise pro volby do AS VUT  

• Jednací řád AS VUT – diskuse o úpravě některých institutů (aktualizace předpisu) 

• Prezentace záměru aktualizace Studijního a zkušebního řádu VUT 

• Novelizace vnitřních předpisů VUT v návaznosti na novelu (novely) zákona o VŠ 
hosté: doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, LL.M., prof. RNDr. Miroslav Doupovec, CSc., Mgr. Kamil Gregorek, MBA 

ZÁ ST UP CI  R ADY VYS OKÝCH Š KO L  

moderátor Ing. arch. Nicol Galeová 

• Informace předsedy RVŠ host: prof. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D. 

• Informace LK RVŠ (novely zákonů, aj.) host: JUDr. Ing. Mgr. Marek Hodulík 

• Informace EK RVŠ host: doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D. (distančně) 

• Informace VK RVŠ host: doc. Dr. Ing. Vlasta Radová (distančně) 
 
SEKC E K TČ A S VU T  
moderátor prof. Ing. Josef Štětina, Ph.D.  

• Návrh rektora na doplnění Vědecké rady VUT 

• Prezentace prorektorky Šimberové:  
o Výsledky činností Oddělení internacionalizace a Oddělení marketingu za I. pololetí roku 2024 

• Prezentace prorektora Weitera:  
o Změna metodiky hodnocení VO a implementace na VUT 
o Fond na podporu excelence na VUT 

hosté: prof. Ing. Martin Weiter, Ph.D., doc. PhDr. Iveta Šimberová, Ph.D. 
 
OSTATNÍ  TÉM ATA  
moderátor doc. Ing. Miloslav Steinbauer, Ph.D.  

• Zastoupení AS VUT v další orgánech VUT 

• Prezentace „O Akademických senátech“ předseda AS doc. Steinbauer 

• Informace o stavu řešení prioritních projektů v oblasti IT VUT kancléř Mgr. Gregorek 

• Systém hodnocení pracovníků prorektorka doc. Sedláková 
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Čtvrtek 12. 9. 2024 

ZA SEDÁNÍ  A S V UT  
řídil doc. Ing. Miloslav. Steinbauer, Ph.D. 
 

Další zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 8. 10. 2024 v 9:00 hodin v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, 
Rektorát, Antonínská 1. 

 
 

doc. Ing. Miloslav Steinbauer, Ph.D., v. r.  
předseda AS VUT v Brně 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
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Příloha zápisu: 
Usnesení přijatá na zasedání AS VUT č. 2-N/2024 dne 12. 9. 2024 

USNESENÍ  AS Č.  1:  
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora Ing. Janíka. 

 
USNESENÍ  AS Č.  2:  
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT. 

 
USNESENÍ  AS Č.  3:  
Akademický senát VUT schvaluje Zápis z ustavujícího zasedání AS VUT č. 1-N/2024 ze dne 18. 6. 2024.  

 
USNESENÍ  AS Č.  4:  
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2023, se zapracováním 
formálních připomínek prof. Valy a po doplnění úvodního slova rektora, ve verzi ze dne 30. 8. 2024. 

 

USNESENÍ  AS Č.  5:  
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Disciplinárního řádu pro studenty FEKT VUT v Brně.  

 

USNESENÍ  AS Č.  6:   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně ke zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 5/6, 5/9 a 13/16 v k.ú. Královo Pole, spočívající v právu: 
a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (kabelové vedení světelného signalizačního zařízení a 
kamerového dohledového systému), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav inženýrské 
sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je povinným a Statutární město Brno oprávněným. 

USNESENÍ  AS Č.  7:   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně k uzavření smlouvy o realizaci překládky sítě elektronických komunikací, která zakládá povinnost 
zřízení služebnosti na pozemcích parc. č. 591, 594/1, 598/1, 606 a 607/1 v k.ú. Stránice a parc. č. 540 v k. ú 
Veveří, spočívající v právu:  
a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (sít elektronických komunikací),  
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav inženýrské 
sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je povinným a CETIN, a.s. , IČ: 04084063, se sídlem Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 00 Praha 9, 
oprávněným. 

 

USNESENÍ  AS Č.  8:   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjádřuje 
kladně ke zřízení služebnosti na pozemcích parc. č. 11, 685/12, 685/18, 685/7, 795/1, 685/19, 685/12 a 595 
v k.ú. Veveří a parc.č. 422/3, 314, 293, 49 v k.ú. Stránice, spočívající v právu:  
         a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
        b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav  
             inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je oprávněným a Statutární město Brno povinným. 
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USNESENÍ  AS Č.  9 :   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně ke vstupu VUT do H2vBrně, z.s., se sídlem Brno. 

 

USNESENÍ  AS Č.  10:   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně k uzavření kupní smlouvy, kdy předmětem koupě je „Vysoko-energetický rentgenový tomografický 
systém s prostorným kabinetem pro in situ experimenty“. 

 

USNESENÍ  AS Č.  11:   
Akademický senát VUT v Brně po seznámení s předloženým „Projektem FA VUT na použití prostředků mzdové 
koheze“ konstatuje, že tento projekt nenaplňuje podmínky Rozhodnutí rektora č. 8/2024, neboť plánované 
použití prostředků neodpovídá účelům uvedeným v čl. 2 tohoto rozhodnutí a nenaplňuje ani formální 
podmínky definované v čl. 3 rozhodnutí. 

 

USNESENÍ  AS Č.  12:   
Akademický senát VUT v Brně konstatuje, že Projekt využití koheze, předložený FAST VUT, naplňuje podmínky 
Rozhodnutí rektora č. 8/2024, když plánované použití prostředků odpovídá účelu dle odst. 3 čl. 2 tohoto 
rozhodnutí. Akademický senát VUT nicméně konstatuje, že navrhované personální změny by měly následovat 
po důkladné analýze jejich potřebnosti z hlediska zlepšení efektivity a produktivity práce a zejména 
v kontextu dlouhodobých dopadů na rozvoj fakulty v oblasti výuky a tvůrčí činnosti. Zda taková analýza byla 
provedena a byla prezentována zástupcům AO FAST, není z předloženého projektu patrné. Je tedy 
odpovědností managementu fakulty, aby realizované změny byly odůvodněné a jejich dopady skutečně 
naplnily cíle koheze. AS VUT také upozorňuje na nutnost dodržet příslušná ustanovení Rozhodnutí rektora 
č. 8/2024, Statutu FAST, zákona o VŠ a zákoníku práce. 

 

USNESENÍ  AS Č.  13:   
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 2 ke Mzdovému řádu VUT – ve verzi rozeslané členům AS VUT 
e-mailem dne 27. 8. 2024.  

 

USNESENÍ  AS Č.  14:   
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání Konsolidovaného rozpočtu VUT v Brně na rok 2024 a Střednědobého výhledu na rok 2025.  

 

USNESENÍ  AS Č.  15:   
Akademický senát VUT schvaluje Konsolidovaný rozpočet VUT v Brně na rok 2024 a Střednědobý výhled na 
rok 2025.  

 

USNESENÍ  AS Č.  16:  TA JNÉ H LA SOVÁNÍ   
Akademický senát VUT schvaluje nominaci prof. MUDr. Martina Procházky, Ph.D. na člena Vědecké rady VUT. 

 

USNESENÍ  AS Č.  17:   
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání Rozhodnutí rektora č. 9/2024 „Fond na podporu excelence výzkumu na VUT“.  

 

USNESENÍ  AS Č.  18:   
Akademický senát VUT projednal bez připomínek Rozhodnutí rektora č. 9/2024 Fond na podporu excelence 
výzkumu na VUT – verzi ze dne 12. 9. 2024.  
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USNESENÍ  AS Č.  19:   
Akademický senát VUT schvaluje Směrnici „Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 
v navazujících magisterských studijních programech Realitní inženýrství, expertní inženýrství v dopravě a 
řízení rizik technických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2025/2026. 

 

USNESENÍ  AS Č.  20:   
Akademický senát VUT schvaluje Směrnici „Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 
v doktorském studijním programu „Soudní inženýrství“ pro akademický rok 2025/2026. 

 

USNESENÍ  AS Č.  21:   
Akademický senát VUT schvaluje „Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI 
v zimním semestru akademického roku 2023/2024“. 

 

USNESENÍ  AS Č.  22:   
Akademický senát VUT schvaluje doplnění svých zástupců v orgánech a poradních sborech VUT: 
Rada pro vnitřní hodnocení: Ing. Pavel Maxera, Ph.D.  
Etická komise: Ing. Beáta Idesová, Mgr. et MgA. Martin Žák 
Dozorčí rada KaM:  
Ing. Beáta Idesová, Mgr. et MgA. Martin Žák, Bc. Samuel Olekšák, doc. Ing. arch. Ivo Boháč, Ph.D.  

 

 


